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Styrelsemöte nr: 7 den 15 februari 2024 

Med Harplinge samhällsförening på Harplinge bibliotek 

 

1. Öppnande 

Ordförande öppnade mötet 

 

Deltagare: Dan Karlsson, Emelie Eriksson, Malin Remkéus och Håkan Ljungren 

 

2. Dagordning 

Dagordningen godkändes 

 

3. Föregående protokoll 

Föregående protokoll godkändes 

 

3.5 Ekonomi 

Harplinge samhällsförening sökte om 116 000 kr i bidrag från kommunen, utfallet blev 

94 000kr. 

 

4. Arbetsgrupperna 

Diskussion kring genomförandet av Nationaldagsfirande 6:e juni med Aggaredsloppets 2024.  

 

5. Lokal demokrati 

Håkan Ljunggren deltog i senaste mötet som genomfördes 31 januari på Andersberg vilken 

handlade om bidragsansökan. 

 

6. Styrgruppsmöte 

Styrgruppsmöte har bytt namn till referensgrupp. 

 

7. Årmöte 

Årsmöte är satt till den 19 mars 2024. Dan kommer att undersöka ifall det går bra att låna lokal 

på Harplinge äldreboende, ett annat alternativ är Lyngåkraskolans matsal.  

Håkan fixar fika. Malin fixar med tryck av informationsblad att lämna ut i byn inför mötet.  

 

8. Valberedningen 

2 av samhällsföreningens ordinarie styrelsemedlemmar har valt att inte bli omvalda. Eventuellt 

är det ytterligare 1 som inte kommer att fortsätta. Calle i valberedningen kommer att undersöka 

detta. 

 

9. Dialogmöte 

Inget dialogmöte har genomförts sedan senaste styrelsemötet. 
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10. Övriga frågor 

 

Hundrastgård 

En arbetsgrupp kommer att startas upp då det finns önskemål att bygga en hundrastgård i 

Harplinge. Representanter från denna grupp kommer att vara med under årsmötet och 

undersöka vidare intresse. En sektion för hundrastgård ska sedan startas.  

Andre, som kommer att vara sammankallande, ska undersöka hur andra samhällsföreningar har 

gjort där hundrastgårdar byggts. 

 

Returplats 

Diskussion kring flytt av returplats i centrum. Förslag är att endast ha en returplats, i stället som 

idag två, och då behålla och bygga ut den på Källvägen. På båda returplatser är containrarna ofta 

fulla och antal tömningar behöver därför ökas. 

 

11. Nästa möte 

Denna punkt stryks då det är den nya styrelsen som får bestämma om när nästa styrelsemöte 

ska vara. 

 

12. Avslutning 

Mötet avslutades 

 

 


